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Zápis  
z 17. zasedání Akademického senátu UHK dne 2. února 2022 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Mária Hromadová, dr. Jiří Lipovský, 
dr. Libuše Svobodová, dr. Karel Mls, dr. Jitka Kühnová, doc. Karel Kouba, Mgr. Marcela Turay, Mgr. 
Matyáš Strnad, dr. Lukáš Zábranský, Štěpán Kubelka. doc. Václav Bělík, Ing. Lucie Novotná, 
Bc. Dominik Horníček, Bc. Dominik Šípoš, Mgr. Dominik Fišer, Žofia Chrienová, Nikola 
Blahynková, Mgr. Dominik Miškář, Mgr. Kateřina Voglová.  
 
Omluveni: doc. Martin Paleček, dr. Adam Skarka, Michal Pajer. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, dr. Pavlína Springerová, 
prorektorka, doc. Petra Marešová, prorektorka, prof. Ondřej Krejcar, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor, prof. Josef Hynek, děkan FIM, doc. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan PřF, 
dr. Jan Prouza, děkan FF a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Online zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 24 členů. 
Předsedkyně informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 21 členů (KAP 10 a SK 
11 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty (předkládá doc. Ing. 
Mgr. Petra Marešová, Ph.D., prorektorka). 

2) Volba delegáta do Rady vysokých škol (předkládá doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, 
Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

3) Různé. 

Hlasování: pro - 21 proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 17. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
Bod 1. Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty (předkládá doc. Ing. Mgr. 
Petra Marešová, Ph.D., prorektorka). 
 
Doc. Marešová předala slovo dr. Dočekalové, která prezentovala výsledky hodnocení; konstatovala, 
že účast studentů byla výrazně nižší oproti minulému hodnocení a dochází k výrazným 
mezifakultním rozdílům v hodnocení předmětů. Dalším ukazatelem byly počty připomínek 
(podepsané i anonymní) včetně připomínek, na které zástupci fakulty reagovali. Dr. Dočekalová 
sdělila, že je důležité, aby studenti viděli zpětnou vazbu; na univerzitě probíhají opatření a změny 
na úrovni různých předmětů, vedoucích kateder nebo garantů. 
 
V diskusi Bc. Šípoš poděkoval za SK za možnost připojit se ke zprávě, kde jsou zapracovány 
i podněty studentů. SK považuje za důležité, aby u tvrzení byl i komentář, což ve zprávě chybí. 
Bc. Šípoš děkuje fakultám za grafické zpracování včetně všech komentářů a nabádá studenty 
k podepisování připomínek. 
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Dr.  Lipovský poděkoval vedení, že se evaluací zabývá a považuje za důležité, abychom názory 
studentů sledovali. Podporuje zveřejnění všech připomínek, které mohou zlepšit výuku, všem. 
Negativně vnímá nereagování některé fakulty na připomínky studentů. 
 
AS UHK projednal Zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty. 

Bod 2. Volba delegáta do Rady vysokých škol (předkládá doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D., 
předsedkyně AS UHK). 

Doc. Tomášková uvedla, že na začátku letošního roku Mgr. Martin Skutil, Ph.D., který byl delegátem 
ve Sněmu Rady vysokých škol za PdF UHK, na svou pozici rezignoval. V souvislosti s tím AS PdF 
na svém lednovém zasedání zvolil PhDr. Kateřinu Štěpánkovou, Ph.D. a navrhuje ji jako novou 
delegátku fakulty do Sněmu RVŠ.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Anonymní hlasování: pro – 19, proti - 0, zdržel se – 2. 
AS UHK zvolil delegáta pro RVŠ za PdF UHK. 

Bod 3. Různé: 

a) Rektor podal vysvětlení k dotazu z minulého jednání AS UHK týkající se projektů; 
zkonstatoval, že všechny jsou buď prouniverzitní, centrální a metodické nebo v gesci vědy 
a zahraničí. Všechny projekty byly představeny na kolegiu rektora děkanům. 

b) Doc. Kouba avizoval svolání pracovní skupiny k otestování elektronických voleb; uvedl, 
že by rád přizval i tajemnice fakult z důvodu odpovědnosti. Doc. Kouba zmínil, v příp. zájmu 
o elektronické volby na fakultách, svolání schůzky s fakultními senáty.  

V diskusi se projednávaly náklady na zavedení elektron. voleb na fakultách a koordinační 
role rektorátu (doc. Kouba, prof. Kuča, Ing. Klicnar, dr. Kacetl, Bc. Horníček). 

c) Doc. Kouba vznesl dotaz na průběh řešení elektronických fulltextových databází.  

Prof. Krejcar sdělil, že tento týden proběhne jednání, kde bude řešeno i PPK a vybrané 
databáze budou poptané v konsorciu. Rektor upřesnil, že výběr databází proběhne od roku 
2023. 

d) Doc. Kouba navrhl, aby se zveřejnila metodika PPK včetně zdrojových dat na webu UHK, 
což považuje za motivační nástroj, aby vědci věděli, za co jsou hodnoceni.  

Rektor uvedl, že k PPK bude schůzka tento týden a požádá děkany o vyjádření. V diskusi 
se řešila složitost výpočtu a podoba zveřejnění dat (Ing. Klicnar, prof. Kuča, doc. Kouba). 

e) Bc. Šípoš navrhuje usnesení za studentskou komoru ve znění: „AS UHK doporučuje 
zveřejňování všech komentářů a reagování alespoň na ty podepsané“. 

Mgr. Miškář z SK se odhlásil z jednání; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: 
KAP 10, SK 10, celkem 20. 
 
Doc. Tomášková zahájila hlasování o tomto návrhu. 

Hlasování: pro - 17, proti - 1, zdržel se - 2.  
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AS UHK doporučuje zveřejňování všech komentářů a reagování alespoň na ty podepsané. 
 

Usnesení z jednání AS UHK: 

 
1. Byl schválen program 17. zasedání AS UHK.  
2. AS UHK projednal Zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty. 
3. AS UHK zvolil delegáta pro RVŠ za PdF UHK. 
4. AS UHK doporučuje zveřejňování všech komentářů a reagování alespoň na ty 

podepsané. 
 

Dr. Kühnová z KAP se odhlásila z jednání; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS 
UHK: KAP 9, SK 10, celkem 19. 
 

O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet členů AS UHK: 
19.   

Hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0.  
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 2. března 2022 
 
 
 
 

V Hradci Králové dne 2. 2. 2022                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


